
Afholdt bestyrelsesmøde den 16/10 2022 hos Inge, 4281 Gørlev

Mødt var Peter,Margrethe,Inge,Jan, John og Lillian afbud Tina

1)
John oplyser
Sti klippet ved grøft langs med enge , grøfter er der bestilt oprensning til når Christen har tid.

Revlingevej  tæt på eng er der nogle som har beskåret flere træet som der ikke er givet
tilladelse til.

I vinter tager Jan og john et kik på vedtægter MM. som skal ændres

Vejene har støvet en del i sommers vi undersøger om der kan gøres noget.

2
Peter
Der er ikke brugt så mange penge endnu men der kommer regninger for oprensning af
grøfter og vej.

Der er bestemt at der laves en cykelsti til Reersø

3.
Inge.

Inge og John har været til møde i landliggerudvalget

Fartnedsættelse på Brovejen, kan der ikke gøres noget ved  det er en politi bestemmelse.

Der kommer fra den 1/1 2023 en farlig affald kasse til fastboende, og det slutter med
ugetømning i ferien.

4
Næste møde bliver den 12/2 2023 ved Lilian


